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Slovo redakce
VÆ�ení �tenÆ�i, 
Na Va�e �etnÆ p�Æní vychÆzí poslední �íslo 
tohoto roku je�t� te�, v období vÆno�ních 
svÆtk�. Je to z toho d�vodu, aby v�ichni, 
kte�í VÆm cht�li poslat prost�ednictvím 
zpravodaje vÆno�ní p�Æní, tak mohli u�init 
je�t� d�íve, ne� svÆtky odezní a my se vrh-
neme op�t do ka�dodenních starostí.
RÆd bych vyu�il tohoto sloupku, abych se 
omluvil za svou nepozornost paní Zden� 
Petru�kovØ, kterÆ v minulØm �ísle napsa-
la krÆsný �lÆnek o ponikelskØm volejbale. 
Omylem jsem jako autorku uvedl Martinu 
Holubcovou. Timto se omlouvÆm, a pevn� 
v��ím, �e na nÆ� zpravodaj paní Petru�ko-
vÆ nezanev�e a na�i �tenÆ�i budou nadÆle 
informovÆni o tom, co se u volejbalistek 
d�je. Kdy� u� jsem u toho omlouvÆní (ten 
nÆ� redak�ní tiska�ský �otek, to je ale pre-
vít), nesmím vynechat ani dru�stvo �en 
SDH PoniklÆ. V pozvÆní na jejich webovØ 
strÆnky byl p�eklep. sprÆvn� tedy je - www.
sdhponikla.estranky.cz. V�ele doporu�uji, 
strÆnky jsou opravdu p�knØ.
Do t�etice se chci u� dop�edu omluvit za 
chybi�ky, kterØ se v tomto �ísle mohou 
vyskytnout. Je to proto, �e aby mohlo toto 
�íslo vyjít je�t� p�ed VÆnoci, bylo zapot�e-
bí mnoho sp�chu a œsilí v�ech, kte�í se na 
jeho vzniku po technickØ strÆnce podílejí. 
Nap�íklad u� jsme nestihli druhou jazyko-
vou korekturu.
A proto, �e se nÆm blí�í konec roku, rÆd 
bych pod�koval paní starostce Míle KavÆ-
novØ, pracovnicím obecního œ�adu a v�em 
dal�ím p�isp�vovatel�m za jejich �lÆnky, 
BÆ�e KonvalinkovØ za korektorskØ prÆ-
ce a p�ípravu sout��í, v�em sponzor�m 
a œ�astník�m na�ich sout��í, panu Erbe-
novi z Gentiany za jeho vst�ícnost a p�ede-
v�ím vÆm, �tenÆ��m za va�e tipy na zlep-
�ovÆní zpravodaje. Za na�i redakci VÆm 
p�eji p�íjemnØ pro�ití svÆtk�  a ��astný 
Nový rok 2009.

Marek Kulhavý

Úvod
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Ľinnost Rady obce
ZprÆva RO za období od 21. 10 do 1. 12. 

2008
RO vzala na v�domí souhlasnØ stanovisko 

KrajskØho œ�adu LibereckØho kraje, odbor roz-
voje venkova, zem�d�lství a �ivotního prost�edí, 
k NÆvrhu Územního plÆnu PoniklÆ o celkovØm 
rozsahu rozvojových ploch na zem�d�lskØ p�d� 
35,54 ha. Na ve�ejnØm projednÆní NÆvrhu œzem-
ního plÆnu dne 18. 11. 2008 byla akceptovÆna 
jedna nÆmitka, dal�í dv� nemohly být do nÆvr-
hu zaneseny. Posledním 
krokem k nabytí œ�in-
nosti a platnosti novØho 
œzemního plÆnu obce 
PoniklÆ je jeho schvÆlení 
na zastupitelstvu, kterØ 
se uskute�ní z kraje roku 
2009. 

RO vzala na v�domí 
sd�lení �editelství silnic 
a dÆlnic �R o oprav� sil-
nice I/14 v p�í�tím roce. 
Z d�vodu vytí�ení zho-
tovitel� se nepoda�ilo 
zajistit pot�ebnØ kapaci-
ty na provedení opravy 
komunikace v leto�ním 
roce. Oprava byla p�esu-
nuta do plÆnu oprav na 
p�í�tí rok s p�edpoklÆda-
ným termínem realizace 
I. pololetí 2009.

RO vzala na v�domí 
oznÆmení o výb�rovØm �ízení na obsazení zubní 
ordinace pro spÆdovou oblast PoniklÆ a VíchovÆ 
nad Jizerou. P�ihlÆ�ky je nutnØ podat do 12. 1. 
2009 na Krajský œ�ad LibereckØho kraje, odbor 
zdravotnictví, U Jezu 642/2a, Liberec. Pokud se 
poda�í zajistit zubního lØka�e, je p�edpoklad, �e 
zubní ordinace v na�í obci bude znovu obnove-
na.

RO projednÆvala �Ædost o provedení opra-
vy stropu v kantýn�. Strop byl kdysi oblo�en 
deskami, kterØ vlivem velkØho mno�ství pÆry 
opadÆvají, a vznikÆ na nich plíse�. Proto�e je 
zÆjem zajistit provozuschopnost kuchyn�, hle-
dÆ se �e�ení jak nejvýhodn�ji a cenov� nejdo-
stupn�ji strop opravit. Bylo doporu�eno strop 
oblo�it extrudovaným polystyrenem a nat�ít 
silikÆtovou omítkou s protiplís�ovým nÆt�rem. 
O p�edlo�ení cenovØ nabídky byl po�ÆdÆn pan 
Ji�í Nechanický. Proto�e se nÆklady p�edpoklÆ-
dají ve vý�i tØm�� 100 tis. K�, je nezbytnØ uva�o-

vat o vybudovÆní odsÆ-
vÆní par nad varnou 
plochou.

DodÆvka staveb-
ních prací na II. etap� 
p�ístavby sportovní haly 
byla op�t obnovena díky 
stavební �rm� pana Jan-
dy. S rozd�laným dílem 
se v brzkØ dob� velice 
dob�e vyrovnala a v�e 
nasv�d�ovalo, �e podÆ-
ní �Ædosti o provedení 
kolaudace k 15. 12. 2008 
je reÆlnØ. Proto�e œplnØ 
zkolaudovÆní II. etapy je 
ji� na dosah a sportovní 
hala v�etn� �aten a soci-
Ælního za�ízení bude 
p�edÆna do œplnØho 
u�ívÆní, bude pot�eba 
stanovit vý�í poplatku 
za pronÆjem sportovní 

haly. NÆklady na provoz nejsou zanedbatelnØ. 
Ur�itÆ povinnost na spoluœ�asti na provozních 
nÆkladech bude nutnÆ. P�vodní p�edstava byla 
cca 120,- K� za hodinu. To by p�i sou�asnØ �et-
nosti vyu�ívÆní haly jednotlivými spolky a orga-
nizacemi p�edstavovalo ro�ní poplatky v �Ædech 
n�kolika desítek tisíc korun. Proto�e se jednÆ 
o nevýd�le�nØ organizace, RO vzala na v�domí 
�Ædost o p�ehodnocení vý�e poplatku a dopo-

Zpr§vy z obce, z Rady obce a Zastupitelstva obce

ZprÆvy z obce

Zveme v§s k n§vġtŊvŊ  
kiosku na koupališti.

V pŚ²padŊ provozu vleku bude 
kiosek otevŚen dennŊ od 10 hodin 

po dobu provozu. 

V pŚ²padŊ, ģe vlek nepojede, bude 
v kiosku pouze omezenĨ v²ken-
dovĨ provoz. PŚ²padn® mimoŚ§d-
n® akce budou vļas ohl§ġeny 
plak§ty, m²stn²m rozhlasem a na 

webovĨch str§nk§ch obce. 

K n§vġtŊvŊ zvou  
Petr Plichta a Jaroslav 

Sedl§ļek
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ru�ila svolat sch�zku zÆstupc� v�ech spolk�, 
kterØ budou t�locvi�nu vyu�ívat. Nikdo nechce 
dopustit, aby nastal œbytek cvi�enc� �i hledÆní 
levn�j�ích prostor ke cvi�ení. ZÆjem o cvi�ení je 
veliký a radou obce je a bude i nadÆle podpo-
rovÆn. 

RO projednÆvala p�ihlÆ�ky do výb�rovØho 
�ízení na obsazení sprÆvce k zaji�t�ní výkonu 
sprÆvy nemovitostí obecních bytových a neby-
tových jednotek. 
Ukon�ení p�ihlÆ�ek 
bylo k 15. 11. 2008. 
Do tohoto termí-
nu jsme obdr�eli 
3 p�ihlÆ�ky. První 
p�ihlÆ�ku poda-
la sle�na Nikol 
ChrenkovÆ, bytem 
HostinnØ, druhÆ 
p�ihlÆ�ka byla od 
BytovØ a domov-
ní slu�by Jilemni-
ce a t�etí od pana 
Josefa �afrÆnka. 
RO p�ehodnotila 
jednotlivØ nabíd-
ky a doporu�ila, 
aby sprÆvcovství 
obecních dom� od 
1. 1. 2009 zaji��o-
vala �rma BytovØ 
a domovní slu�by 
Jilemnice.

RO projednÆ-
vala obsazení kiosku Bahýnko na zimní sezónu 
2008-2009. JednÆ se o provozovÆní ob�erstvení, 
œdr�bu po�Ædku sociÆlního za�ízení a po�Ædku 
v okolí vleku. ZÆjemci se mohli hlÆsit do 30. 
11. 2008. Do výb�rovØho �ízení se p�ihlÆsili 
dva zÆjemci. Ob� nabídky byly velmi zajíma-
vØ a vyrovnanØ. Nakonec bylo odsouhlaseno 
pronajmout kiosek Bahýnko pÆn�m ing. Pet-
ru Plichtovi a Jaroslavu SedlÆ�kovi. Jako jedna 
z podmínek pronÆjmu je z�ízení neku�ÆckØho 
prost�edí. 

RO odsouhlasila uzav�ení mandÆtní smlou-

vy s panem Josefem �afrÆnkem na �innost 
domovníka v DPS. Pan �afrÆnek bude zaji��ovat 
drobnØ opravy v nÆjemních bytech a spole�-
ných prostorÆch, provÆd�t pravidelnØ m�sí�ní 
vyœ�tovÆní za telefon, vyœ�tovÆní za odebranØ 
slu�by nÆjemníky dle rozpisu pe�ovatelky, ode-
�ty vodom�r� a zÆvoz lØk� z Jilemnice. V letním 
období se bude starat o prÆce jako sekÆní trÆvy 
a œdr�ba zelen�, v zimním období œklid sn�hu. 

Uzav�ení mandÆt-
ní smlouvy je na 
dobu ur�itou od 1. 
1. 2009 do 31. 12. 
2011. 

Ka�dý z VÆs, 
který si �as od �asu 
vyjde na prochÆz-
ku a nav�tíví spor-
tovní areÆl Homo-
le, mi dÆ ur�it� za 
pravdu, jak p�kný 
bude obslu�ný 
objekt Bahýn-
ko. V�t�ina z nÆs 
pouze sledovala 
stavbu t�locvi�ny, 
ale pokra�ovaly 
i dokon�ující prÆ-
ce na Bahýnku. V 
letních m�sících 
se poda�ila polo�it 
st�e�ní krytina. 
Na podzim bylo 
dokon�eno podbi-

tí �tít� a podhled�, zhotovena fasÆda v�. nÆt�ru 
a �Æste�n� se dod�lÆvají terØnní œpravy. 

V�em, kdo jste tam nebyl, prochÆzku do 
t�chto míst v�ele doporu�uji. Pod�kovÆní pat�í 
v�em, kte�í se na dokon�ujících pracích podí-
leli. 

ZÆv�rem mi dovolte jmØnem celØ rady obce 
pop�Æt v�em PonikelÆk�m a �tenÆ��m �asopisu 
Pod horami pohodovØ a ni�ím neru�enØ vÆno�-
ní svÆtky, do novØho roku pevnØ zdraví, tro�ku 
�t�stí a œsp�chy v prÆci i ve �kole.

Alena VondrovÆ, místostarostka obce

ZprÆvy z obce

V§ģen² a mil² spoluobļan®, srdeļnŊ 
v§s zveme na V§noļn² koncerty.

V sobotu 20. prosince v 
19:00 vystoup²me spoleļnŊ 
se souborem Kalandra v 

kostele sv. Jakuba v Ponikl®.

V ¼terĨ 23. prosince v 18:30 
vystoup²me se soubory 

SkŚiv§nek, Ml§d² a Kalandra 
v kostele sv. Prokopa v 
Jablonci nad Jizerou.

SATORI
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p�i vyhlÆ�ení poplachu, mÆ být n�jakØ jednÆní, 
�eho se to týkÆ? My mÆme systØm zaveden 
a funk�ní.
M. KavÆnovÆ: SystØm je na semilskØm okrese 
z�ízen, neví se ale, kdo ho bude platit, to bude 
�e�it Svazek m�st a obcí ve spoluprÆci s Li-
bereckým krajem. Pokud ho bude chtít více 
obcí, musí se vy�e�it, co dÆl, kraj by m�l uvolnit 
prost�edky.
P. �ØrovÆ: Jak je to s domovnictvím pana 
�afrÆnka v DPS, dote� tam domovník nebyl?
M. KavÆnovÆ: P. �afrÆnek dosud pracoval 
na �ivnostenský list, nyní bude pracovat na 
smlouvu, je to nejlep�í �e�ení, znÆ situaci v DPS 
nejlØpe, staral se tam o byty jakoby navíc. Te� 
dal výpov�� jako sprÆvce bytovØho fondu, toto 
je �e�ení.
J. �í�ek: Výpov�� dal kv�li nesrovnalostem 
kolem topení.
T. Klikorka: Co s pokÆcenými stromy, kterØ 
SDH po dohod� s obcí pokÆcel u nÆdr�ky?
M. KavÆnovÆ: KÆcelo se na obecním, budeme 
rÆdi, kdy� se v�tve uklidí, SDH je m��e 
pou�ít pro vlastní pot�ebu, t�eba na topení 
v hasi�Ærn�. 
T. Klikorka: Co je d�vodem zru�ení SDH 
P�ívlaka? 
M. KavÆnovÆ: Je to na�ízení z kraje, pro dal�í 
existenci nemÆ jednotka zÆkonem stanovenØ 
vybavení. To obec není schopna zajistit. SDH 
P�ívlaka projednalo tuto skute�nost na sch�zi, 
se zru�ením souhlasí, dalo to na v�domí obci 
dopisem, nadÆle budou obci vypomÆhat, souh-
las od�vod�ují i vysokým v�kem. 
K. KavÆnovÆ: Zru�ení ka�dØho spolku je 
�koda, nebudou mít mo�nost samostatnØ 
reprezentace a o�ciÆlního fungovÆní, museli 
by mít z�izovací listinu.
 NÆvrh usnesení:  ZO schvaluje �innost RO od 
4. srpna do 3. listopadu 2008. 
HlasovÆní:

Pro Proti Zdr�el se
11 0 0

SchvÆleno

3) Prodej pozemkŞ

Ke schvÆlení byly navrhovÆny tyto pozemky: 
- pozemek pp�.  621/1, k. œ. P�ívlaka (poze-

ZprÆvy z obce

20. 11. 08 prob�hlo v zasedací místnosti 
OÚ PoniklÆ 13. zasedÆní ZO. Zde p�iklÆdÆm 
p�epis zÆpisu z jednÆní. ZÆpis je upraven pro 
pot�eby na�eho zpravodaje. RÆd bych ov�em 
zd�raznil, �e originÆlní verze v plnØm zn�ní 
je k nahlØdnutí na obecním œ�ad� nebo ke 
sta�ení na www.ponikla.cz.

1) Zah§jen²
13. zasedÆní ZO bylo zahÆjeno v 16:00 starost-
kou Mílou KavÆnovou za p�ítomnosti 11 zastu-
pitel�.
Ov��ovatelka zÆpisu 12. zasedÆní ZO pí Kv�ta 
KavÆnovÆ se vyjÆd�ila k zÆpisu: zÆpis je po�Æd-
ku.
NÆvrh usnesení: ZO schvaluje program 13. 
zasedÆní zastupitelstva, konanØho ve �tvrtek 
20. listopadu od 16:00 hodin v zasedací míst-
nosti OÚ PoniklÆ
HlasovÆní:

Pro Proti Zdr�el se
11 0 0

SchvÆleno
NÆvrh na ov��ovatele zÆpisu: ing. J. Jirou�, 
J. Pi�manovÆ, nÆvrh zapisovatele: L. HÆjkovÆ, 
navrhovatel usnesení: Z. Petru�kovÆ.
NÆvrh usnesení:  ZO pov��uje pro 13. zasedÆní 
ZO ov��ovateli zÆpisu paní Janu Pi�manovou 
a ing. Jaromíra Jirou�e, zapisovatelkou paní 
Lenku HÆjkovou, navrhovatelkou usnesení 
paní Zde�ku Petru�kovou.
HlasovÆní:

Pro Proti Zdr�el se
11 0 0

SchvÆleno

2) Zpr§va o ľinnosti RO  
od 4. 8. do 3. 11.  2008

ZprÆvu z jednÆní rady obce zmi�ovanØho 
ZprÆvu z jednÆní Rady obce za vý�e uvedenØ 
období p�ednesla místostarostka paní Alena 
VondrovÆ. ZprÆva je p�ílohou tohoto zÆpisu.
(tato zprÆva je k nahlØdnutí na OÚ, nejpodstat-
n�j�í v�ci jsou zve�ejn�ny v tomto a minulØm 
�ísle zpravodaje)
Diskuse: 
T. Klikorka: Jak je to se zasílÆním sms hasi��m 

Z§pis z 12. zased§n² Zastupitelstva obce ze dne 19. 8. 2008
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mek nad hasi�skou zbrojnicí SDH P�ívlaka). 
Pan Jan KarÆsek mÆ zÆjem o pozemek p�ímo 
sousedící s pozemkem v jeho vlastnictví, na 
kterØm mÆ postavenu rekrea�ní chatu. O poze-
mek se �adatel starÆ ji� celou �adu let (respe-
ktive paní Ko�líkovÆ, bývalÆ majitelka). RO 
navrhuje cenu 20,- K�/m�.
- pozemek stp�. 561 a pp�. 407/6 � �Æst, k. œ. 
PoniklÆ (pozemek pod garÆ�í �adatele a poze-
mek pro p�íjezd). Pan J. DevÆtý �ÆdÆ o odk-
oupení z d�vodu, �e vlastní garÆ� postavenou 
na obecním pozemku. RO navrhuje 50,- K�/m� 
za stavební pozemek a 20,- K�/m� za pozem-
kovou parcelu. Je nutnØ provØst vym��ení 
pozemku, co� p�jde za �adatelem.
- pozemek pp�. 346/2, k. œ.  P�ívlaka (poze-
mek kolem garÆ�í pat�ících k bytovce �p. 
412). Pan J. Kubín a paní H. TulÆ�kovÆ 
�Ædají o odkoupení tohoto pozemku, nebo� 
je to plocha, kterÆ jim umo��uje p�ístup ke 
garÆ�ím, zÆrove� se o pozemek dlouhÆ lØta 
starají. RO navrhuje 20,- K�/m�.
- pozemek stp�. 562 a �Æst pp�. 407/6, k. œ. Pon-
iklÆ (pozemek pod a kolem garÆ�e �adatele). 
Paní Z. Petru�kovÆ �ÆdÆ o odkoupení pozemku, 
na kterØm mÆ postavenou garÆ� + �Æst pozem-
ku okolního pro nezbytný p�íjezd a œdr�bu 
garÆ�e. RO navrhuje 50,- K�/m� za stavební 
parcelu a 20,- K�/m� za pozemkovou.
Diskuse: 
M. KavÆnovÆ: Pozemky, krom� Petru�kových, 
nebyly ve zpravodaji, bude se o nich hlasovat?
P. Plichta: KarÆskovi tam takØ byli.
ZastupitelØ: ProjednÆme ty dva uve�ejn�nØ. 
DevÆtí jsou ale stejnÆ situace jako Petru�kovi, 
tudí� by se m�li projednÆvat najednou, asi by 
se m�li takØ odsunout.
M. KavÆnovÆ: Dob�e, projednÆme dnes jen 
KarÆskovy.
P. Plichta: Navrhuji p�edjednat u Petru�kových 
a DevÆtých geometrický plÆn, situace je zde 
jasnÆ. 
M. KavÆnovÆ: Geometrický plÆn ji� existuje, 
koluje mezi vÆmi. 
P. Plichta: PodobnÆ situace je na P�ívlace u VÆ-
clavíkových, bude se takØ �e�it?
M. KavÆnovÆ: Pan VÆclavík nechce kupovat 
p�ístup ke garÆ�ím, jen pozemek pod garÆ�í, 
dodal vlastní geometrický plÆn. M��e se ale 
stÆt, �e kdy� si nekoupí i p�ístupovou cestu, do 
garÆ�e se nedostane. Budeme tedy schvalovat 
pozemek Petru�kových a DevÆtých?

P. Plichta: Pro� dv� ceny? Navrhuji prodat celý 
pozemek za 50 K�/m�.
J. �í�ek: Nemusí být povolení soused�, tj. oby-
vatel vedlej�í bytovky?
L. ScholzovÆ: Nemusí.
K. KavÆnovÆ: Pozemek je obecní?
J. �í�ek: Ano, proto o n�m jednÆme. 
K. KavÆnovÆ: V œzemním plÆnu je pozemek 
veden jako stavební. 
P. Plichta: Pozemek bych bral jako celek, 
v�dycky jde na n�m n�co p�istav�t. 
M. KavÆnovÆ: Kolem stavby by to m�la být 
parcela pozemkovÆ.
P. Plichta: Navrhuji celý pozemek dÆt jako 
stavební, ne�e�íme rozdíl tisíc�, ale n�jakých 
t�í set korun ve výslednØ cen�.
NÆvrh usnesení:
ZO schvaluje prodej pozemk� stp�. 561 
a pp�. 407/6-�Æst, k. œ. PoniklÆ, �adatele pana 
J. DevÆtØho a stp�. 562 a pp�. 407/6, k. œ. Poni-
klÆ, �adatelky paní Zde�ky Petru�kovØ za cenu 
50,-K�/m�. 
HlasovÆní:

Pro Proti Zdr�el se

6 0

A. VondrovÆ
J. �í�ek

L. ScholzovÆ
K. KavÆnovÆ
Z. Petru�kovÆ

NeschvÆleno

Diskuse: Pozemek p. KarÆska
M. KavÆnovÆ: Pozemek p. KarÆska je t�eba zn-
ovu zam��it, nem�l by zasahovat do sb�rnØho 
místa, nelíbí se mi pouze výsledný tvar pozem-
ku.
K. KavÆnovÆ: S pí. Ko�líkovou bývaly v mi-
nulosti velkØ problØmy, pozemek uklízela, ale 
m�la takØ stí�nosti ohledn� nepo�Ædku kolem 
sb�rnØho místa, doporu�uji znovuzam��ení, 
v minulosti byly hranice spornØ, je nutnØ, aby 
tam z�stal prostor na oto�ku.
P. Plichta: Pozemek je obecní, doporu�uji 
prodat jen �Æst, ponechat rezervu vzhledem 
k problØm�m v minulosti. Proti prodeji 
nejsme, ale opatrn�.
K. KavÆnovÆ: Navrhuji ud�lat místní �et�ení. 
T. Klikorka: Vzhledem k dal�ím m��ením 
m��e stoupnout cena za m�.
K. KavÆnovÆ: Praxe je, �e se pak nÆklady na 
m��ení d�lí mezi œ�astníky n�jakým dohod-
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nutým pom�rem, kdy� je situace takto nejas-
nÆ.
NÆvrh usnesení:  ZO doporu�uje zam��ení par-
cely �. 621/1, k. œ. P�ívlaka, a nÆsledn� provØst 
místní �et�ení RO a prodej po dohod�. 

HlasovÆní:
Pro Proti Zdr�el se
11 0 0

SchvÆleno

4) Schv§len² rozpoľtov® zmņ-
ny ľ. 4 

Info A. VondrovÆ: Do�lo k navý�ení p�íjmovØ 
�Æsti rozpo�tu, a to o dotace na dopravní zna-
�ení, volby, dotace z KÚ LBC pro hasi�e, dota-
ce z ministerstva pro místní rozvoj 
 400 000,-. O stejnou �Æstku se navý�í i výdaje, 
a to na dopravní zna�ení, �kolu, SDH, volby, 
�isti�ku.
NÆvrh usnesení:  ZO schvaluje rozpo�tovou 
zm�nu �. 4, kterou se navý�í p�íjmy o 482.596,- 
K� a navý�í výdaje taktØ� o 482.596,- K�. 
HlasovÆní:

Pro Proti Zdr�el se
11 0 0

SchvÆleno

5) N§vrh rozpoľtu pro rok 
2009 

Rozpo�et � viz p�íloha. (p�íloha je k nahlØd-
nutí na OÚ PoniklÆ.
Diskuse:  
M. KavÆnovÆ: vysv�tluje rozpo�tovou tabulku 
p�ítomným ob�an�m.
A. VondrovÆ: Je�t� up�esním � polo�ka �SplÆt-
ka DPS� zahrnuje u� i splÆtky na t�locvi�nu.

NÆvrh usnesení:  ZO schvaluje nÆvrh rozpo�tu 
pro rok 2009.
HlasovÆní:

Pro Proti Zdr�el se
11 0 0

SchvÆleno

6) Schv§len² rozpoľtov®ho 
vĪhledu 

Rozpo�tový výhled � viz p�íloha. (p�íloha je 
k nahlØdnutí na OÚ PoniklÆ.
Diskuse:  
M. KavÆnovÆ: Výhled se d�lÆ velice t��ko, vy-
chÆzí se z roku 2008.
A. SoukupovÆ: Opravdu je to t��kØ, chodí 
nÆm protich�dnØ informace, dají se p�edem 
ur�it v�ci jako splÆtky apod., kterØ jsou pevn� 
danØ, nic víc. VypracovÆní výhledu je povinnØ, 
za nevypracovÆní hrozí �nan�ní sankce. 

NÆvrh usnesení:  ZO schvaluje rozpo�tový 
výhled na r. 2009-2010.
HlasovÆní:

Pro Proti Zdr�el se
11 0 0

SchvÆleno

7) Schv§len² odmņn zastupite-
lŞm  

M. KavÆnovÆ: Na druhØm zasedÆní ZO jsme 
schvÆlili odm�ny zastupitel�m, p�edsed�m 
komisí, redaktorovi. Zapomn�li jsme na zapsÆní 
t�chto vý�í odm�n do usnesení. Tak se stalo, 
�e nÆm audit p�i�el na chybu, kterou je t�eba 
dodate�n� schvÆlit. Zp�tn� tedy od 2. listopadu 
2006 ZO schvaluje odm�ny starostovi, místosta-
rostovi, radním, p�edsed�m komisí a redakto-
rovi tak, jak je p�edepsÆno platným usnesením 
vlÆdy. Odm�na za funkci místostarosty bude 
v�dy odpovídat zÆkladní vý�i odm�ny uvedenØ 
v na�ízení vlÆdy. Odm�na zastupitel�m v minu-
losti nebyla vyplÆcena. P�l volebního období 
vyplÆcena op�t nebyla. Prosím o schvÆlení, �e 
odm�na za funkci zastupitele nebude vyplÆcena. 
Tato funkce je pova�ovÆna za �estnou. ZÆrove� 
je nutnØ zru�it vnit�ní p�edpis �. 1/2003/1.
Diskuse:  
K. KavÆnovÆ: V�dy� u� jsme to jednou sch-
valovali.
M. KavÆnovÆ: Ale nebylo to v usnesení.
NÆvrh usnesení:  ZO schvaluje odm�ny sta-
rostovi, místostarostovi, radním a p�edsed�m 
komisí a redaktorovi tak, jak je p�edepsÆno plat-
ným usnesením vlÆdy. Odm�na za funkci mís-
tostarosty bude v�dy odpovídat zÆkladní vý�i 
odm�ny uvedenØ v na�ízení vlÆdy. Odm�na za 
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funkci zastupitele nebude vyplÆcena. SchvÆle-
no zp�tn� od 2. 11. 2006.
HlasovÆní:

Pro Proti Zdr�el se
11 0 0

SchvÆleno

NÆvrh usnesení:  ZO ru�í vnit�ní p�edpis 
�. 1/2003/1 z 5. 3. 2003.
HlasovÆní:

Pro Proti Zdr�el se
11 0 0

SchvÆleno

8) Schv§len² cen j²zdn®ho 
vleku HOMOLE

Viz p�íloha (p�íloha je k nahlØdnutí na OÚ 
PoniklÆ. SchvÆlený ceník najdete takØ na 
strÆnkÆch tohoto �ísla zpravodaje.
Diskuse:  
M. KavÆnovÆ: Pro�la jsem si novØ ceníky vlek� 
na okolí, p�ekvapuje m�, �e se letos tØm�� 
nezdra�uje vzhledem ke stoupajícím cenÆm 
elekt�iny. Prosím o va�e vyjÆd�ení.
P. Plichta: Ceník bych nechal. MÆm jen dotaz 
� jak fungovala rodinnÆ jízdenka? Byl problØm 
se ski daty. 
M. KavÆnovÆ: Myslím, �e byla v p�ístroji navo-
lena. 
P. Plichta: ProblØm byl v tom, �e ka�dý 
pot�ebuje jízdenku, na jednu nemohou jezdit 
v�ichni �ty�i. �e�ilo se to tak, �e dosp�lí a jed-
no dít� m�li normÆlní jízdenky, kterØ v sou�tu 
dÆvají 800 K�, a jedno dít� dostÆvalo zvlÆ�tní 
jízdenku zadarmo.
M. KavÆnovÆ: Jsem si jistÆ, �e v p�ístroji byla 
navolena. Mimochodem, lidØ u� se ptají na 
prodej celosezonních permanentek, je t�eba 
ceník urychlen� schvÆlit.
P. �ØrovÆ: Jak je to letos s propagací vleku? 
M. KavÆnovÆ: Tabule se zatím m�nit nebu-
dou, uvidíme podle tr�eb na vleku. Letos 
poprvØ vyjdeme v Krkono�skØ sezon�, nech-
ali jsme vytisknout 60000 výtisk� M�st a obcí 
Krkono�, kde je takØ propagace na�eho vleku, a 
vyu�ili jsme ka�dou dal�í nabídnutou mo�nost 
propagace za rozumnou cenu, by� t�eba jen 
drobnou zmínkou. Vzhledem k posledním 
dv�ma �patným sezonÆm RO uva�ovala u� 

i o pronÆjmu vleku, uvidí se podle leto�ní se-
zony. Letos mÆme k dispozici jen jednoho 
zam�stnance, musíme brÆt brigÆdníky, ale t�ch 
zatím moc není, spí� jen na víkendy nebo kdo 
sm�nuje, tak ve volnu.
NÆvrh usnesení:  ZO schvaluje zachovÆní cen 
jízdnØho ly�a�skØho vleku Homole ve stejnØ 
vý�i jako vloni.
HlasovÆní:

Pro Proti Zdr�el se
11 0 0

SchvÆleno

9) Zmņna syst®mu svozu 
odpadŞ  

M. KavÆnovÆ: Chceme n�co ud�lat se sys-
tØmem svozu odpad�. Pedersen pracuje a� 
na podn�ty obcí. Na nÆ� podn�t nÆm byl 
nabídnut systØm pravidelnØho svozu � viz 
p�ilo�enÆ tabulka, co� by znamenalo zm�nu 
místní vyhlÆ�ky. Tento systØm ale v�ude nejde 
uplatnit, v Jilmu apod., tam by musel být py-
tlový svoz, a ten by mohl být takØ tam, kde 
jsou pouze jeden �i dva lidØ, aby lidØ neplatili 
moc za popelnici. Druhou mo�ností je obno-
vení znÆmkovØho systØmu, cena znÆmky by 
byla 57,- K�, pytel stojí 52,-K� (v�. DPH). T�etí 
mo�nost je zachovat stÆvající �Ærkový systØm, 
ale stoupla cena za vývoz popelnice, na 46,50 
K� bez DPH. Výhodou systØmu 500 K� coby 
místního poplatku je, �e lze vymÆhat, ostatní 
systØmy jsou spravedliv�j�í, ale na nepoctivØ u� 
nebude �ÆdnÆ vy��í moc, je jen na lidech, jestli 
si koupí pytel nebo zaplatí popelnici, ale my u� 
nad tím �Ædnou moc nemÆme.
Diskuse:  
ZastupitelØ: Nepoctivce nenapravíme, n�koho 
prost� t�ídit nenau�íme, ale snad by místní lidi 
ned�lali po vsi nepo�Ædek, aby obec musela 
najmout dal�í lidi na œklid. Pedersen vyvÆ�í 
i popelnice bez nÆlepky. 
M. KavÆnovÆ: Byla jsem mile p�ekvapena, �e 
se vrÆtily tØm�� v�echny dotazníky k novØmu 
systØmu, by� n�kdy s osobním, ne zrovna 
milým komentÆ�em. Nový systØm by takØ lØpe 
odhalil skute�ný po�et popelnic. Lidi taky 
nev�dí, �e popelnice jsou v pronÆjmu (pokud 
si je osobn� n�kde nekoupili), tak�e si m��ou 
vym�nit po�kozenou, ale taky obec platí nÆjem 
za ty popelnice, kterØ mají lidi poschovÆvanØ 
po sklepech a nepou�ívají je. Nový systØm se 
ale nestihne zavØst do konce roku, výhledov� 

ZprÆvy z obce



Pod horami - �ervenec - srpen

9

by mohl fungovat od 1. 7. 2009, informace vyj-
dou v Pod horami je�t� letos.
p. �eho�ek: NÆjem popelnice se œ�tuje lidem?
A. SoukupovÆ: NÆjem je v �Æstce 500 K�, obec 
platí Pedersenovi pronÆjem nÆdoby 113 K�/
popelnice/rok, ten si ho œ�tuje ka�dý m�síc 
podle vyvezených popelnic.
M. KavÆnovÆ: ProblØm je, �e nikde nemÆme 
sepsanØ, kolik popelnic mezi lidmi je.
A. VondrovÆ: Víme, �e n�kte�í p�istavují 
popelnici nebo i dv� ka�dý týden, i kdy� je 
plnØ nemají a je jim to jedno, a takØ spousta lidí 
po�Æd net�ídí. A je�t� se cítí dot�eni, kdy� se 
n�co vytkne, �e kdy� si platí poplatek, m��ou 
si dÆt popelnici kdykoliv. Takhle ale obec 
stra�n� moc doplÆcí. Navrhuji znovu d�kladn� 
vysv�tlit stÆvající systØm v Pod horami.
P. Plichta: StÆle je�t� platí, �e obec je ze zÆkona 
povinna umo�nit odlo�ení odpadu a zajistit 
jeho likvidaci a za to si m��e stanovit poplatek. 
Platí to je�t�? Kv�li tomu se vlastn� systØm 
zavÆd�l.
A. VondrovÆ: Ano, ale poplatek je stÆle limi-
tovÆn vý�í 500 K�.
K. KavÆnovÆ: Obec se po odlo�ení odpadu 
stÆvÆ vlastníkem odpadu, ale jen toho, který 
se dÆ na ur�enØ místo a ur�eným zp�sobem 
(popelnice, pytel, sb�rnØ místo).
A. VondrovÆ: Díky letÆ�kovØ akci jsme se 
takØ dozv�d�li, co lidí najednou nepot�ebuje 
popelnici, �e �Ædný odpad nemají, ale kdy� 
dostaneme soupis vyvezených popelnic, jen 
�asneme, kolik jich je, kde se ten odpad bere. 
Ve stÆvajícím systØmu nikdo nemÆ motiv dÆvat 
vyvÆ�et jen nutný odpad. 
K. KavÆnovÆ: MÆte na zÆklad� tØ letÆ�kovØ 
akce n�jaký p�ehled, k jakØmu systØmu by se 
p�iklÆn�lo nejvíc lidí? 
M. KavÆnovÆ: Na zÆklad� diskuse s lidmi, kte�í 
p�inesli letÆ�ky, by ob�anØ nejrad�ji znÆmky. 
T. Klikorka: V�echno je na poctivosti lidí, a� 
bude systØm jakýkoliv, pokud nebudou lidØ 
poctiví, obec bude na odpady doplÆcet.
A. SoukupovÆ: Jak to pak bude s velkoobje-
movými kontejnery, budou po�Æd zadarmo?
M. KavÆnovÆ: Kdy� nebude místní poplatek, 
musela by se n�jak procentuÆln� navý�it cena 
za pytle nebo znÆmky, podle toho, co bude. 
Zam��me se ale na ty, kte�í t�ídí. Jsou lidi, kte�í 
pak budou mít jen pÆr popelnic nebo pytl� do 
roka, nebo v bytovce se dokÆ�ou spolu dom-
luvit, a místo tisícovky budou pak platit dv� 
stovky a budou spokojení. Nejsou p�eci v�ichni 
�u�ata. 
Z. Petru�kovÆ: Taky se t�ídí ve �kole, d�ti nosí 

hodn� odpad� tam. 
p. �eho�ek: A kde mÆme jako ob�anØ jistotu, 
�e nÆs svozovÆ �rma nebere tak trochu na 
h�l?
K. KavÆnovÆ: Kontrolovali jsme je, jezdili 
jsme n�kolikrÆt p�ed nimi a d�lali si takØ �Ærky, 
a poka�dØ jsme se skoro se�li, po�et popelnic 
se li�il jen o pÆr kus�, ty mohl n�kdo p�istavit 
potom, co u� my jsme projeli. Ale taky jsme do 
popelnic nahlí�eli, a ne ka�dÆ byla plnÆ.
P. �ØrovÆ: Nebylo by tedy dobrØ ud�lat 
n�jakou sch�zku s ob�any n�kde v hospod�, 
kterÆ by se odpadovØ problematiky týkala, 
a v�echno jim tam znovu podrobn� vysv�tlit?
M. KavÆnovÆ: To bychom mohli.
K. KavÆnovÆ: Myslím, �e nÆs brzy �ekají 
i daleko hor�í v�ci, a to �e�ení bioodpad�. 
Navrhuji tuto debatu dovØst ke konci a pov��it 
paní starostku vypracovÆním nÆvrhu novØ 
vyhlÆ�ky. 
NÆvrh usnesení: ZO pov��uje paní starostku 
vypracovÆním nÆvrhu vyhlÆ�ky o odpadech 
a navrhuje uskute�n�ní sch�zky s ob�any
 NÆvrh usnesení:  ZO pov��uje paní starostku 
vypracovÆním nÆvrhu vyhlÆ�ky o odpadech 
a navrhuje uskute�n�ní sch�zky s ob�any
HlasovÆní:

Pro Proti Zdr�el se
11 0 0

SchvÆleno

10) Zruģen² pokladn²ho limitu  
M. KavÆnovÆ: Op�t na podn�t auditu z KÚLK 
je t�eba zru�it limit pokladny rozpo�tovØho 
hospoda�ení �. œ�tu 26110 i limit pokladny 
hospodÆ�skØ �innosti vleku. Prosím o více in-
formací paní Soukupovou. 
A. SoukupovÆ: P�i auditu se ob�as stalo, �e byl 
zrovna p�ekro�en pokladní limit, jeliko� tam 
byly prost�edky na mzdy, je�t� do banky neod-
nesenØ tr�by vleku apod. Audito�i navrhují 
zru�ení limitu. Naproti tomu pokladna je 
poji�t�na prÆv� na �Æstku ve vý�i sou�asnØho 
pokladního limitu, proto se budeme i nadÆle 
sna�it dodr�ovat tuto vý�i prost�edk� 
v pokladn� kv�li pojistce. 
 NÆvrh usnesení: ZO schvaluje zru�ení lim-
itu pokladny rozpo�tovØho hospoda�ení 
�. œ. 26110 i limit pokladny hospodÆ�skØ 
�innosti vleku.
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HlasovÆní:
Pro Proti Zdr�el se
11 0 0

SchvÆleno

11) Zruģen² jednotky SDH 
PŔ²vlaka  

ZO vyslovuje pod�kovÆní SDH P�ívlaka za 
dlouholetou pomoc obci. 
NÆvrh usnesení: ZO schvaluje zru�ení jednot-
ky SDH P�ívlaka k 20. 11. 2008. 
HlasovÆní:

Pro Proti Zdr�el se
11 0 0

SchvÆleno

12) Zruģen² hospod§Ŕsk® ľin-
nosti lyĥaŔskĪ vlek  

M. KavÆnovÆ: Vyu�ívÆm op�t p�ítomnosti 
paní SoukupovØ a prosím o bli��í informace.
A. SoukupovÆ: Op�t jednÆme na podn�t audi-
tu. HospodÆ�skÆ �innost vleku není celoro�ní 
ani výd�le�nÆ, díky samostatnØmu œ�tovÆní se 
neobjevuje v rozpo�tu, œ�tovÆní je slo�itØ, vzhl-
edem k t�mto skute�nostem není d�vod vØst 
tuto �innost jako hospodÆ�skou. O p�íjmech 
a výdajích z vleku se bude œ�tovat v zÆklad-
ním œ�etnictví obce, na hospodÆ�skØ �innosti 
z�stane pouze bytový fond. 
 NÆvrh usnesení: ZO ru�í hospodÆ�skou 
�innost ly�a�ský vlek od 1. 1. 2009.
HlasovÆní:

Pro Proti Zdr�el se
11 0 0

SchvÆleno

13) ZŔ²zen² soci§ln²ho fondu  

M. KavÆnovÆ: RO doporu�uje z�ídit sociÆlní 
fond pro v�echny uvoln�nØ zam�stnance obce. 
ZÆkladní p�íd�l 2% ro�ního objemu mzdových 
prost�edk� zœ�tovaných k výplat� v b��nØm 
roce. V p�ípad� schvÆlení z�ízení fondu bude 
jeho pou�ití p�esn� speci�kovÆno na nejbli��ím 
zasedÆní zastupitelstva. Prosím op�t paní Sou-
kupovou o více informací.

A. SoukupovÆ: SociÆlní fond je obdoba 
FKSP ve �rmÆch, pokud œ�ad nemÆ sociÆlní 
fond, nemají zam�stnanci nÆrok na �ÆdnØ 
p�ísp�vky. Pokud fond existuje, m��e se z n�j 
p�ispívat zam�stnanc�m na ob�dy, na d�tskØ 
tÆbory, podobn� jako ve �rmÆch. D�íve se takØ 
p�ispívalo drobnou �Æstkou t�m, kte�í chodí 
na svatby, vítÆní a podobnØ ob�ady, byla to tzv. 
�Æstka na œpravu zevn�j�ku, dnes ale pokud 
není sociÆlní fond, na nic takovØho nÆrok 
není. U� o tom uva�ujeme dlouho, jen jsme 
se k tomu je�t� n�jak nedostali. Tento fond 
mÆ samoz�ejm� svÆ pravidla, kterÆ vy jako 
zastupitelØ musíte schvÆlit, pokud doporu�íte 
tento fond vytvo�it, do p�í�tího zasedÆní vÆm 
je p�ipravíme.
 Diskuse: 
T. Klikorka: S vy�erpÆním asi problØm nebude, 
jak po�ítÆm, fond bude disponovat �Æstkou 
zhruba kolem 25 tisíc. 
A. SoukupovÆ: Fond je mo�nØ vyu�ít i v p�ípad� 
n�jakØ slo�itØ �ivotní situace zam�stnance, jsou 
tam ty tÆbory apod. DÆ se taky stanovit limit 
na zam�stnance.
J. �í�ek: Dají se stanovit takØ �Æstky na �ivotní 
jubilea, odchody do d�chodu a podobn�
 NÆvrh usnesení: ZO doporu�uje z�ízení sociÆl-
ního fondu se zÆkladním p�íd�lem 2% ro�ního 
objemu mzdových prost�edk�. 
HlasovÆní:

Pro Proti Zdr�el se
10 0 M. KavÆnovÆ

SchvÆleno

14) PŔed§n² majetku obce 
z§kladn² ģkole  

M. KavÆnovÆ: Prosím o odsouhlasení p�edÆní 
majetku obce do majetku Z� PoniklÆ. JednÆ 
se o nerezový uzavírací st�l s policí, nerezový 
rezón s oh�ívÆním talí�� a t�emi zÆsuvkami, 
celkovÆ hodnota je 92.582,- K�.
 NÆvrh usnesení: ZO souhlasí s p�edÆním 
majetku obce do majetku Z� PoniklÆ ve vý�i 
92.582,- K�. 
HlasovÆní:

Pro Proti Zdr�el se
11 0 0

SchvÆleno

ZprÆvy z obce
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15) Diskuse

A. VondrovÆ: Pouze pro va�i informaci 
� dostali jsme �Ædost o poskytnutí spoluprÆ-
ce od �rmy DEREDES, zabývÆ se lidmi, kte�í 
se dostanou do �nan�ní tísn�, jednalo by se 
pouze o poskytnutí prostor, jinak to obec nic 
nestojí.
p. �eho�ek: Nem�ly by se odm�ny zastupitel� 
zve�ejnit?
M. KavÆnovÆ: Odm�ny se �ídí na�ízeními vlÆ-
dy, kterÆ se m�ní, lze je najít na internetu nebo 
se ob�anØ mohou informovat p�ímo na obci.
T. Klikorka: JakÆ je situace s pracovníky na 
vleku?
M. KavÆnovÆ: Zatím mÆme jednoho brigÆdní-
ka na celou sezonu, dva zam�stnance Drobných 
slu�eb, dal�í t�i brigÆdníci se hlÆsí na víkendy, 
nebo kdy� mají volno mezi sm�nami, ale my 
pot�ebujeme je�t� minimÆln� dva lidi na celou 
sezonu. ChystÆm se obejít osobn� lidi, o kte-
rých vím, �e mají zku�enosti s prací na vleku.
T. Klikorka: Na cestu od h�bitova k vleku by 
se m�ly dÆt na oba okraje cesty k�ly, kterØ by 
ozna�ily, kam a� ji lze protahovat, takhle se ces-
ta postupn� zu�uje, co� znemo��uje p�ípadnØ 
parkovÆní na jejím okraji i zt��uje pr�jezd. 
K. KavÆnovÆ: Pozemky jsou soukromØ, je t�e-
ba se dohodnout s majiteli. 
M. KavÆnovÆ: Zkusíme zajistit.
T. Klikorka: Bylo by dobrØ taky ozna�it kanÆly 
vedle cesty, ob�as je radlice po�kodí. 
M. KavÆnovÆ: To se musíme n�jak domluvit, 
upozornit na tento problØm. 
J. �í�ek: Je mo�no pozvat �rmu KrVaK co 
nejd�íve na jednÆní RO? Kon�í jim smlouva. 
Poslední m�síce v�bec nespolupracují, �ekal 
jsem od nich více. Sm�la je, �e nem��eme 
sehnat jinou �rmu, zÆkon stanoví p�ísnØ pod-
mínky. DrobnØ opravy zaji��ujeme sami vlast-
ními silami, elektrikÆ�skØ v�ci s panem Kyn�-
lem. K panu Trkanovi se vracet nechceme. 
J. Pi�manovÆ: Nelze je neplatit, kdy� nedo-
dr�ují smlouvu?
M. KavÆnovÆ: ZÆkonnØ v�ci ohledn� poraden-
ství spl�ují, hlÆ�ení a kontrolní �innost, dal�í 
spoluprÆce vÆzne, nemít vlastní lidi na opravy, 
tak nevím, jak by �isti�ka fungovala. Nestarají 
se ani o chod vodovod� a kanalizace.
J. �í�ek: PØ�e o �isti�ku vlastními silami fungu-
je lØpe a levn�ji, ale nelze to tak provozovat bez 
dohledu �lov�ka se zÆkonným vzd�lÆním, co� 
je bu� p�íslu�nØ V� nebo S� s p�íslu�nou pra-
xí. TakovØ lidi mají prakticky jen VaKy, okolní 
obce u� jim hodn� sít� p�edÆvají do sprÆvy. To 

je pak ale podstatn� dra��í pro ob�any.
M. KavÆnovÆ: Zkuste se v�ichni poptat je�t� 
znÆmých po okolí, jestli by n�kdo pro tuhle 
�innost nem�l pot�ebnØ vzd�lÆní.
T. Klikorka: Jak jsou odvedeny de��ovØ odpa-
dy ze zadní �Æsti t�locvi�ny?
M. KavÆnovÆ: Ze strany ke Slukovým do poto-
ka, a z druhØ strany polovina do �achty pod 
budovou, kterÆ jde taky do potoka a druhÆ 
polovina do kanalizace u nÆdr�ky, n�co mÆlo 
protØkÆ, víme to, budeme to �e�it. 
J. �í�ek: De��ovÆ voda z kanalizace jde rovnou 
do Jizery, �isti�ka je momentÆln� plnÆ.
M. KavÆnovÆ: V�t�ina de��ovØ vody jde do 
potoka, asi 70%, zbývající �Æst byla umo�n�na 
svØst do kanalizace. S tímto odvodem je vzadu 
za �kolou problØm, na který jste vy hasi�i p�i�li, 
je to tam slo�itØ, musíme to vy�e�it je�t� p�ed 
polo�ením dla�by.
T. Klikorka: RO vzala na v�domí stí�nosti 
zahrÆdkÆ�� (pozn. � zahrÆdky nad bytovkami) 
ohledn� zimního protahovÆní a s tím souvise-
jícím po�kozovÆním plotu. Bude se to n�jak 
�e�it?
M. KavÆnovÆ: Musíme se domluvit s lidmi, kte-
�í protahují, aby dÆvali pozor, jinak to nep�jde. 
Pak je zas ale problØm, �e se cesta zœ�í a nepro-
jede zÆsobovÆní ke �kolce. RO stí�nost projed-
nala, na stí�nost odpov�d�la, reakce nebyla 
zatím �ÆdnÆ. Je mo�nost dÆt tam t�eba n�jakou 
d�ev�nou zÆbranu, kterÆ by plot ochrÆnila p�ed 
prvním nÆrazem sn�hu z protahova�ky, ale je 
pot�eba spoluprÆce i ze strany zahrÆdkÆ��.
T. Klikorka: Pokud se problØm p�ehodí na 
obec, mohlo by nÆs to vyjít p�kn� draho.
Z.Petru�kovÆ: Plot nelze na zimu sundat, 
zahrÆdkÆ�i ho obnovili sami ze svých prost�ed-
k�, pletivo je pogumovanØ, aby vydr�elo, ale 
prohrnovÆním se po�kozuje, a je teprve �ty�i 
roky starý. Sto�it nejde, je to jeden dlouhý kus. 
M. KavÆnovÆ: Je�t� pro va�i informaci, v pon-
d�lí 24. 11. jedeme s Janou Pi�manovou do 
Prahy p�ebrat cenu za 3. místo za udr�ovÆ-
ní folklórních tradic v rÆmci sout��e Vesnice 
roku.
NÆvrh usnesení: ZO bere na v�domí svolÆní 
sch�zky �rmy KrVaK do 10. 12. 2008 na RO.

16) Z§vņr a usnesen²
SouhrnnÆ usnesení jsou k dispozici na œ�ední 
desce na www.ponikla.cz nebo na OÚ PoniklÆ

Podle o�ciÆlního zÆpisu zpracoval Marek Kulhavý

ZprÆvy z obce
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Slovo starostky
Zase se se�el rok s rokem. MÆm za sebou 

u� dva roky prÆce na œ�ad�. Je neuv��itelnØ, jak 
to hrozn� rychle uteklo. 

S mým nÆstupem za�ala prÆce na stavb� 
t�locvi�ny. I kdy� nesouhlasím s cestou, jakou 
se �nance na její výstavbu do obce dostaly, 
jsem tomu rÆda. Pan poslanec Josef Vondru�-
ka dokÆzal pro na�i obec vybojovat 13 milio-
n�. 4. prosince za nÆs bojoval znovu. Za to mu 
moc d�kuji. Nejsem ale velkým optimistou, 
proto je v sou�asnØ dob� zpracovÆvÆn projekt 
na výstavbu III. etapy do strukturÆlních fon-
d�. I tam to bude ale veliký boj. ZÆv�re�nÆ 
prohlídka stavby II. etapy výstavby t�locvi�ny 
prob�hne 12. prosince, zÆrove� v tento den 
prob�hne i �nan�ní kontrola desetimilionovØ 
dotace na etapu první. Snad jako ka�dý inves-
tor mÆm velkØ obavy, kontrolo�i bývají nevy-
zpytatelní. Na druhou stranu vím, �e se mohu 
spolehnout na paní œ�etní Alenku, na stavební 
dozor pana �íra a na stavitelskou �rmu Janda 
v �ele s panem Jandou. Jen díky tØto �rm� jsme 
byli schopni tuto akci dokon�it. 

Velkou bolístkou je kotelna zÆkladní �ko-
ly a celkovÆ rekonstrukce Z�. I zde se bude-
me sna�it ji� zpracovaný projekt, který byl 
neœsp��ný ve fondech Norských, p�epracovat 
a �Ædat v jiných výzvÆch.

Nejv�t�ím problØmem pro obec Poniklou je 
nedostatek vody ve vodojemu Horní Dola. Pro-
jekt na �e�ení tohoto problØmu, a to �Propojení 
vodÆrenských systØmu Horní Dola a Ke�í�ek�, 
je zpracovÆn a p�ipraven pro �Ædost na M�Ú 
Jilemnice k œzemnímu rozhodnutí a nÆslednØ-
mu stavebnímu povolení. ZÆm�rem bylo �Ædat 
o dotaci hned na za�Ætku roku a v pr�b�hu 
lØta tuto akci uskute�nit. Vzhledem k tomu, �e 
o výhru 1 milion korun �eských z MMR �R (ze 
sout��e Vesnice roku 2008) musíme za�Ædat ji� 
do 6. œnora, bude pravd�podobn� pou�ita na 
tuto akci. Slibovala jsem za tuto výhru opravu 
místních komunikací a z�ízení parkovi�t� p�i 
hlavní silnici. OmlouvÆm se, budeme se sna�it 
na místní komunikace získat peníze jinde. 
V�ichni jist� pochopíte, �e pitnÆ voda je pro 
nÆs p�eci jenom d�le�it�j�í.

Na zÆv�r chci pod�kovat v�em, kte�í mi 
v mØ prÆci pomÆhají, proto�e, sv�te, zbo� se, 

tato prÆce se bez lidí v pozadí prost� d�lat nedÆ. 
D�kuji v�em v�ímavým, kterým není lhostej-
ný cizí majetek a sna�í se s �holomky� bojo-
vat. Bylo jim vyhro�ovÆno prÆvníky, od d�tí, 
dorostenc�. Rozum mi z�stÆvÆ stÆt nad tím, 
kde se to v t�ch mladých bere. Je asi jinÆ doba. 
A to si �íkÆm, �e nejsem tak starÆ. Kdybych se 
kdy schÆzela v autobusových zastÆvkÆch, ur�it� 
bych necht�la, aby m� n�kdo vid�l, zvlÆ�� kdy� 
tam budu nezletilÆ kou�it. Te� je to mlÆde�i 
jedno. Od lØta jsme do t�í zastÆvek umístili 

ZprÆvy z obce

Toto je Śeļ pana poslance Josefa 
Vondruġky v poslaneck® snŊmovnŊ 

dne 4. prosince 2008:
V§ģenĨ pane pŚedsedaj²c², v§ģen§ vl§-
do, v§ģen® pan² poslankynŊ, v§ģen² 
p§ni poslanci, dovolte, abych i j§ pŚed-
nesl pozmŊŔovac² n§vrh, kterĨm navr-
huji doplnit n§vrh z§kona o st§tn²m roz-
poļtu na rok 2009, snŊmovn² tisk 612, 
vĨdaje ļ²slo kapitoly 398, program 298 
220, o ļ§stku 10 milionŢ korun na akci 
obec Ponikl§, vĨstavba ġkoln² tŊlocviļny 
v Z§kladn² ġkole Ponikl§. 
Uvedenou ļ§stku navrhuji ļerpat z kapi-
toly Vġeobecn§ pokladn² spr§va. N§vrh 
odŢvodŔuji n§sledovnŊ. Dvoun§pra-
vov® auto nen² schopno j²zdy po tŚech 
kolech. MŢģete se v nŊm tak nanejvĨġ 
schovat pŚed deġtŊm. Takt®ģ nedokon-
ļen§ hrub§ stavba nemŢģe plnohodnot-
nŊ slouģit. Ani pŚed t²m deġtŊm se v n² 
nemŢģete schovat. Z podhorsk® vesni-
ce je daleko do stŚedisek kultury, spole-
ļensk®ho ģivota. Je tam jen ġkola, kter§ 
slouģ² nejen k nabyt² vzdŊl§n², ale kul-
turn²mu ģivotu obyvatel v tom nejġirġ²m 
slova smyslu. 
Vġichni pociŠujeme potŚebu nevylidŔo-
v§n² venkova. Nen² moģno dopustit, 
aby se z obce Ponikl§ stala obec Zanik-
l§. I v hor§ch ģij² lid®. Zat²m. DŊkuji za 
pozornost a pŚ²padnou podporu. 
Jak bude ¼spŊġnĨ se dozv²me v polovi-
nŊ prosince.
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poplatek 150,-K�/hodinu.
V�em Ponikelským p�eji krÆsnØ a spoko-

jenØ VÆnoce, do novØho roku hodn� zdraví, 
�t�stí, rodinnØ pohody a pracovních œsp�ch�. 
A� se VÆm vyhne v�e �patnØ. D�tem stÆlý smích 
na tvÆ�i, dosp�lým �Ædnou dal�í vrÆsku.

Míla KavÆnovÆ
starostka obce

StŔ²brn® podveľery
V pÆtek 20. listopadu jsme m�li tu �est 

pozvat man�elskØ pÆry, kterØ v leto�ním roce 
oslavily 25 let spole�nØho �ivota a leto�ní pade-
sÆtníky. O�ciÆlní ob�ad v ob�adní síni zahÆjily 
d�ti z mate�skØ �kolky, jÆ jsem potØ oslavenc�m 
promluvila do du�e. SvØ kouzlo do programu 
vneslo �tení z obecní kroniky. Dozv�d�li jsme 

15 odpadkových ko�� a op�t tam �Ædný není. 
Opomíjím stÆlý nepo�Ædek a ni�ení zastÆvek 
a jízdních �Æd�. Pokud pojedu kolem zastÆvky, 
z kterØ se evidentn� line dým, je tam narvÆno 
a �Ædný spoj nejede, budu tyto nezvanØ nÆjem-
níky fotit a v p�ípad�, �e se n�co rozbije, budu 
nÆhradu vymÆhat na rodi�ích zachycenØho 
dorostu. 

TakØ novÆ fasÆda t�locvi�ny u� vzala za 
svØ. RÆda bych se dozv�d�la, kte�í zv�davci se 
sna�ili vy�krÆbat na parapety haly. Velice rÆda 
bych jim dala k œhrad� poni�enou fasÆdu. 
Nebudu se ale stÆle zlobit a roz�ilovat. V�dy� 
hala ji� funguje pro pot�eby �koly a pro na�e 
dobrovolnØ spolky v�etn� �irokØ ve�ejnosti. 
A to jsme cht�li. Klí�e jsou a budou k dispozici 
na OÚ u m�, v mØ nep�ítomnosti u pracovnic 
OÚ. Se spolky bude je�t� zÆle�itost poplatku 
konzultovÆna, pro ve�ejnost je zatím platný 

ZprÆvy z obce

V pÆtek 20. listopadu jsme m�li tu �est pozvat man�elskØ pÆry, kterØ v leto�ním roce oslavily 25 let 
spole�nØho �ivota a leto�ní padesÆtníky.

foto:  OÚ PoniklÆ
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se, co se stalo v roce, kdy se na�i padesÆtníci 
narodili a v roce, kdy se st�íbrnØ pÆry bra-
ly. (Naleznete v rubrice Historie. Pozn. red.) 
Ú�ast nebyla nikterak zÆvratnÆ, ale zœ�astn�ní 
se podle do�lých informací velmi dob�e bavili 
v pohostinství �U FloriÆna�. Ve�e�e byla vyni-
kající. Tímto d�kuji skv�lØ obsluze. 

Míla KavÆnovÆ
starostka obce

MilĪ Jeĥ²ģku
Milý Je�í�ku,
v�dycky jsem si p�Æla spokojenou rodinu, 

hezký dome�ek, pojízdnØ auto a dob�e pla-
cenou prÆci. PrÆce jsi mi nad�lil dost, snad 
i dob�e placenØ. Rodinu mÆm, i kdy� aby byla 
spokojenÆ, dÆ hrozn� moc prÆce. Pomalu ji 
nevidím. Od hmotných statk� jsem ji� upusti-
la, proto�e to není to nejd�le�it�j�í. Prosím T�, 
nad�l mi více lidi�ek, na kterØ bych se mohla 
spolehnout, kte�í jsou ochotni mi pomÆhat. 
TakØ si p�eji, aby byla na�e mlÆde� hodn�j�í 
a neni�ila v�e, co dÆ tolik prÆce vybudovat. 
Mo�nÆ tohle p�Æní není ve tvØ moci. NechÆm 
se p�ekvapit. Adresa je obec PoniklÆ, 512 42, 
okres Semily. D�kuji Ti. 

Starostka

Obecn² kronika
Blí�í se konec roku a s ním i oblíbenØ 

výro�ní sch�ze a zÆv�re�nÆ bilancovÆní. Pro-
sím tímto zÆstupce v�ech spolk� i �rem o kopie 

zÆv�re�ných zprÆv pro œ�ely zÆpisu do obecní 
kroniky. Pokud výro�ní zprÆvu netvo�íte, pro-
sím alespo� o krÆtkØ shrnutí �innosti v r. 2008 
a œdaje o �lenskØ zÆkladn�/po�tu zam�stnan-
c�. ZprÆvi�ky m��ete zasílat emailem na adre-
su lenka.ponikla@seznam.cz, nebo v písemnØ 
podob� nechat na obecním œ�ad� �i hodit p�í-
mo do schrÆnky na na�em dom� (�p. 56, proti 
hale bývalØ Seby). 

P�edem v�em d�kuji za spoluprÆci a p�eju 
krÆsnØ vÆno�ní svÆtky a hodn� �t�stí do novØ-
ho roku. 

Lenka Hájková 
kronik§Śka obce

N§vģtņva PonikelskĪch jeskyn²
N�kolik m�síc� domlouvanÆ prohlíd-

ka Ponikelských jeskyní se stala skute�ností 
v ned�li 9. listopadu. Byla jsem velmi zv�davÆ, 
jak to u nÆs pod zemí vlastn� vypadÆ. Jako sta-
rostka bych m�la na�i obec p�eci dob�e znÆt. Ji� 
první výstup se mi zdÆl tØm�� nep�ekonatelný. 
N�kte�í se museli vrÆtit a jít druhou sch�dn�j�í 
stranou, proto�e jejich obuv fungovala na blÆ-
tivØm povrchu jako ly�e na ledu. I moje d�ti se 
vracely, kdy� jsme odbo�ili do p�vodní chodby 
k jezírku. Byla velmi, velmi œzkÆ a bylo  �pat-
n� odhadovatelnØ, kam se mÆ �lov�k sto�it. 
Nakonec jsme to plazivým pohybem zvlÆdli. 
Nepochopím, �e tuto cestu mohli kdy zdolat 
lidØ d�chodovØho v�ku, jak nÆm tvrdil pan 
pr�vodce Milo�. Museli být tedy velmi zdat-
ní. V�echny chodby jsme prozkoumali. Napili 
se z jezírka a vystoupali zp�t na denní sv�tlo. 
V�ichni jsme byli krÆsn� zmazaní, samÆ mod-

ZprÆvy z obce

D§rky od Barborky

Mil§ Barborko dŊkuji ti za pol²nko uhl² 
a ļesnek. Neboj se !!! Vġe se vyuģije.
Ale dŊkuji ti i za  sladkosti.Nejlepġ² bylo  
l²z§tko z bur§ky ale ty jsem snŊdl. No nic 
tak j§ ti moc DŉKUJI!!

Barborko, dŊkuji ti za kr§sn® d§rky. 
DŊkuji taky andŊlovi a Mikul§ġovi a ļer-
tŢm. KteŚ² bili ochotn² dŊti trochu postra-
ġit.

Moje pŚ§n² pod stromeļek. 

MilĨ Jeģ²ġku moc bych si pŚ§l Play station 
a malĨ traktor z ýrmy Bruder (N§klaŅ§-
ka).

Jestli si mysl²ġ ģe jsi to zaslouģ²m pŚ§l 
bych si transformera a ġkoln² batoh pro-
toģe do aktovky se mi to nevejde. Jestli 
mi to vġechno doneseġ tak ti moc a moc 
DŉKUJI!!
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ohrozit dotaci, ale zahrnout novØ po�adavky. 
Nakonec jsme do�li k zÆv�ru, �e dotace není to 
hlavní, co nÆs nutí zpracovÆní plÆnu ukon�it, 
ale spousta lidí, kterÆ netrp�liv� �ekÆ dlouhØ 
m�síce a roky na schvÆlení plÆnu, mÆ v�e p�i-
praveno pro stavbu domku a po�ítÆ s kone�-
ným termínem � konec ledna 2009, který byl 
ji� n�kolikrÆt posunut. Kdybychom realizaci 
op�t posunuli, na�li by se ur�it� dal�í jedinci, 
kte�í by t�sn� p�ed schvÆlením p�i�li s dal�ím 
po�adavkem. Tímto se omlouvÆm v�em, kte-
rým jsme nyní nedokÆzali vyhov�t, a v�em 
ostatním sd�luji, �e nový Územní plÆn obce 
PoniklÆ bude platný od 1. 2. 2009. Po�adavky, 
kterØ se nedostaly do ÚPD, budou uklÆdÆ-
ny na OÚ pro podklady ke zm�n� œzemního 
plÆnu. Velmi d�kuji bývalØ starostce a pov��e-
nØ zastupitelce Kv�t� KavÆnovØ za obrovskou 
trp�livost p�i zpracovÆvÆní œzemního plÆnu 
obce. A d�kuji moc za to, �e svoji zapo�atou 
prÆci dovedla do konce. Ne� jsem toti� pocho-
pila v�echny nÆle�itosti a pot�ebnØ kroky v tØto 
v�ci, ub�hly celØ dva roky. 

Míla KavÆnovÆ
starostka obce

V§noľn² strom v Ponikl®
Malinko se zpo�d�ním, ale p�ece se poda-

�ilo i p�es nep�íznivØ po�así postavit a rozsví-
tit leto�ní vÆno�ní strom u pomníku padlým 
u kostela. Jen díky panu Antonínu Holubcovi, 
který svolÆvÆ svoji skalní dru�inu, mÆme i letos 
krÆsn� ozdobený smrk. D�kuji v�em, kte�í se na 
tØto akci podíleli, a jen doufÆm, �e jim nad�ení 

�ina a boule, ale byl to super zÆ�itek. Snad je�-
t� n�kdy najdu dostatek odvahy se tam znovu 
podívat, kdy� u� vím, co m� �ekÆ. D�kuji Milo-
�i HÆjkovi a panu Josefu Ronovi za mo�nost se 
do jeskyní podívat a za zajímavý výklad o his-
torii i sou�asnosti na�ich jeskyní. Mít takovØho 
koní�ka stojí mnoho d�iny, odvahy a odhodlÆ-
ní. Tak t�m na�im krtk�m p�eji, a� jim vydr�í. 

Míla KavÆnovÆ
starostka obce

Pl§n ăObnovy rozvoje vesniceò
Dokument, který byl p�ed deseti lety zpra-

covÆn, je t�eba zaktualizovat. N�kte�í z oslove-
ných ob�an� se nÆm ji� ozvali s p�ipomínkami, 
jiní stÆle ml�í. P�epracovaný a aktualizovaný 
dokument bude k dispozici na OÚ PoniklÆ je�-
t� do konce ledna 2009. Kdo mÆte zÆjem se na 
vzniku dokumentu, který obsahuje plÆny na�í 
obce do dal�ích dvaceti let, podílet, stavte se 
na OÚ nebo VÆm ho m��eme p�eposlat mai-
lem.  Na v�echny podn�ty bude pamatovÆno. 
D�kuji.

Míla KavÆnovÆ
starostka obce

Ēzemn² pl§n obce Ponikl§
Do konce ledna 2009 bude schvÆlen 

a vydÆn Územní plÆn obce PoniklÆ. Aktivn� se 
na n�m pracovalo více jak �ty�i roky. Za�ili jsme 
zm�nu stavebního zÆkona, který místo toho, 
aby obcím usnadnil prÆci, v�e zkomplikoval a 
prodlou�il. Sna�ili jsme se v �ele s pov��enou 
zastupitelkou Kv�tou KavÆnovou v�echny Va�e 
po�adavky a p�ipomínky zapracovat, bohu�el 
n�kterØ ji� p�i�ly pozd� a do œzemního plÆnu 
zapracovÆny nebudou. Dlouze jsme na toto 
tØma diskutovali, jestli realizaci prodlou�it, 

ZprÆvy z obce

Dne 21. ¼nora si V§s zastupitel® obce 
dovoluj² pozvat na dalġ² 

SousedskĨ ples
Ples bude zah§jen ve 20:00 hodin 
v pohostinstv² M§dle. K tanci i poslechu 
zahraje DUO VOSA BAND, z§bavu n§m 
zpestŚ² vystoupen² taneļn² skupiny Paul 
Dance.                           

Obecn² knihovna
otevŚena 6. a 20. ledna, 3. a 17. ¼nora, 
3. a 17. a 31.  bŚezna 2009.

 vģdy od 15,00 do 17,00 hodin               
            


